
Chievo - Roma: Konferencja prasowa

News - ASRoma.pl

Trener Giallorossich, Rudi Garcia, tradycyjnie wziął udział w

przedmeczowej konferencji prasowej. Zaznaczył na niej, że dobrze byłoby

widzieć Tottiego na Mistrzostwach.

Odpadnięcie Napoli z Ligi Europejskiej?

- Niedobra rzecz, ale chciałbym powiedzieć moim zawodnikom, że jest jeszcze kilka

meczów do rozegrania.

Podoba ci się pomysł z Tottim grającym na Mistrzostwach Świata?

- Odpowiedź jest prosta. Jeśli pojedzie do Brazylii, będzie to dobre dla niego i dla

drużyny. Jednak wybór należy do Prandellego.

Ljajić?

- Wszyscy zawodnicy są ważni i jestem zadowolony z jego przygotowań. Muszę

dokonywać wyborów.

Gervinho?

- Wynik, to rzecz, która ma znaczenie, a jeśli zawodnik bierze udział w zwycięskich

meczach, to mam szczęście posiadając więcej graczy z takim samym profilem.

Trzeba także zwracać głębszą uwagę na formę zawodnika, ale to wychodzi podczas

meczów. Teraz musimy wygrać z Chievo.

Co jeśli Totti pojedzie na Mistrzostwa Świata?

- Widzieliście, że Totti jest w dobrej fizycznej i psychicznej formie. Zawsze znajduje

przyjemność z gry w piłkę nożną, ocenimy sytuację później. Nie będzie nowością,

jeśli nie da rady zagrać 5 meczów w 15 dni. Teraz zagrajmy dobrze i wygrajmy w

Weronie.

Będziesz trenerem, który zadebiutuje na nowym stadionie?

- Mam nadzieję, ale to nie zależy ode mnie. Mam walizkę zawsze w gotowości, ale

jest mi tu dobrze. W Lille byłem pierwszym trenerem na nowym stadionie.

Florenzi w pomocy?

- Ustawianie go z przodu to moja decyzja, mająca na celu trzymanie go w lepszej

formie fizycznej. Wciąż brakuje nam Daniele i musimy znaleźć rozwiązanie.

Mazzitelli rozwija się i jest gotów, by zagrać.

Balotelli może być warty tego, by zagrać dla Romy?

- To nie czas by mówić o rynku transferowym. Pozostało jeszcze 11 spotkań i

musimy być skupieni. Nie widzę sensu, by o tym rozmawiać. Jest wielu dobrych

zawodników, nawet w Romie.

Romagnoli boczny obrońca, czy alternatywa dla stoperów?

- Alessio to środkowy obrońca, ale jest wszechstronny i dojrzały jak na swój wiek.

Wszedł do pierwszej drużyny bardzo dobrze na pozycję, której jeszcze musi się

uczyć. Nie ma profilu ofensywnego, jest silnym główkującym.
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Totti i Destro razem?

- To działało w ostatnim meczu. Zależy od balansu oraz mocnych i słabych stron

przeciwnika. Z nimi można strzelać, dodatkowo Francesco daje dużo asyst.

Problemem jest to, że nie mamy na ławce żadnego środkowego napastnika. Jeśli

obaj będą zmęczeni, może być problem.

Mecz Chievo - Roma odbędzie się w Sobotę o 20:45. W polskiej telewizji

zobaczymy go na kanałach nSport i Canal+ Sport. Transmisja zacznie się o

20:40.
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